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مدیرکل دامپزشکی هرمزگان:   

مصطفی فخرآبادی در نشست خبری به مناسبت هفته 
دامپزشــکی افزود: نظارت و گواهی بهداشــتی برای 
صادرات این میزان آبزی که به مقصد ۲۲ کشور بارگیری 

شد، از سوی اداره کل دامپزشکی هرمزگان صادر شد.
وی بیان کرد: این میزان صادرات آبزیان که به شــکل 
عمده ماهی و میگو پرورشی بوده، بیشتر به کشورهای 
حاشیه خلیج فارس، روسیه، چین و حتی اتحادیه اروپا 

صادر شده است.
مدیرکل دامپزشکی هرمزگان با اشاره به اینکه در یکسال 
گذشته ۱۰۹ هزار آزمایش از فرآورده های خام دامی در 
اســتان انجام گرفته است، اظهار کرد: در این مدت ۳۰ 
تنُ از این محصولات دامی فاســد و از چرخه مصرف 

انسانی حذف شد.
فخرآبادی ادامه داد: همچنین در قرنطینه بندر شــهید 
رجایی نیز از ۵۳۰ هزار تنُ فرآورده های خام دامی نمونه 
برداری بهداشــتی انجام شد. وی همچنین با اشاره به 
ترانزیــت بیش از ۱۴ هزار تن انواع فرآورده خام دامی 
از اســتان گفت: این میزان فرآورده دامی پس از بازدید 
و نظارت های بهداشــتی در بدو ورود به اسکله شهید 
رجایی بندرعباس، گواهی بهداشتی برای آن ها صادر 

و به کشورهای مقصد ترانزیت شد.
نظارت بهداشتی بر کشتار ۱۸ میلیون قطعه پرنده

مدیرکل دامپزشکی هرمزگان یادآورشد: طی یک سال 
گذشته )مهرپارسال تا امســال(، نظارت بهداشتی بر 
۱۸ میلیون قطعه پرنده در کشــتارگاه های استان انجام 
شــد.فخرآبادی ادامــه داد: همچنین طــی این مدت 
یک ســاله ۳۵ هزار بازدید بهداشــتی از کشتارگاه ها و 
مراکز بســته بندی استان انجام شد و ۶۰ هزار راس دام 

سبک و سنگین نیز کشتار شد.
وی تصریح کرد: چهار میلیــون و ۲۰۰ هزار راس دام 
ســبک و سنگین در استان از مهرماه پارسال تا امسال، 
علیه انواع بیماری های دامی و مشترک بین انسان و دام، 

پایش و ایمن سازی شد.
واکسیناسیون چهارمیلیون و ۴۰۰ هزار دام

مدیرکل دامپزشکی هرمزگان گفت: در ۶ ماهه نخست 
امسال همچنین چهارهزار و ۹۴۷ سگ صاحب دار در 
استان علیه بیماری هاری واکسینه شدند.فخرآبادی با 
اشاره به اینکه هاری بیماری خاموش و خشمگین است، 
یادآورشد: مهم ترین راه انتقال بیماری  هاری به حیوان 
و انســان، حیوانات وحشی و سگ های ولگرد است 
که برای جلوگیری از این بیماری باید واکسیناســیون 

صورت گیرد.

وی با اشاره به اینکه واکسیناسیون علیه بیماری هاری در 
۶ ماهه امسال ۳۱ درصد رشد داشته است، اظهار کرد: 
آگاهی بخشی به جامعه می تواند بسیار اثرگذار باشد و 
در این زمینه به ما کمک کند.این مســوول همچنین به 
واکسیناسیون چهار میلیون و ۴۰۰ هزار راس دام سبک و 
سنگین علیه بیماری در استان طی یکسال گذشته اشاره 
کرد و گفت: سمپاشی ۲۳۷ هزار رسال دام علیه انگل ها 
و سمپاشی ۵۴۷ هزار مترمربع جایگاه دامی نیز در این 

مدت انجام شده است.
جلوگیری از فساد ۲۰۰ تن گوشت برزیلی

مدیرکل دامپزشــکی هرمزگان همچنین با اشــاره به 
محموله ۲۰۰ تنی گوشــت منجمد برزیلی که بیش از 
یک سال در گمرک بندر شهید رجایی بندرعباس معطل 
مانده بود، گفت: باتوجه به اینکه نظارت بهداشتی انجام 
شد اما مسوول آن با مشکلاتی از جمله ارز مواجه بود 
و از آنجایی که بیم فســاد آن می رفــت لذا با ورود به 
موقع دستگاه قضایی استان تعیین تکلیف و دستورات 
لازم برای تسریع در امر ترخیص و بارگیری آن صادر 
شد.فخرآبادی اظهار کرد: تایید سلامت بهداشتی این 
محموله گوشــت برای دامپزشکی و دستگاه قضایی 
از اهمیــت ویژه ای برخوردار بود که طی نشســتی با 
دستگاه های متولی امر از جمله دامپزشکی استان مقرر 
شــد محموله یادشــده مطابق تاییدیه و دستورالعمل 
ابلاغی از ســوی سازمان دامپزشــکی کل کشور در 
واحدهای تولیدی گوشت حرارت دیده مورداستفاده 

قرار گیرد.
شناسایی بیش از ۸۰۰ نوع بیماری انتقال از دام به انسان

مدیرکل دامپزشــکی هرمزگان همچنین با اشــاره به 
شناسایی ۸۰۰ نوع بیماری انتقال از دام به انسان و لزوم 
پیشــگری قبل از بیماری اظهار کرد: این بیماری های 
مشــترک که منشا آن بیشــتر ویروس و باکتری بوده 
می توان به ویروس کرونا، ســارس و تب کریمه کنگو 
اشاره کرد.فخرآبادی، آموزش به ذبح کننده ها و نظارت 
در کشتارگاه ها را یکی از اولویت های کاری دامپزشکی 

برای جلوگیری از انتقال بیماری از دام به انسان عنوان 
کرد و گفت: هدف ما دام ســالم، غذای ســالم و انسان 

سالم است.
»به بیماری های مشترک انسان و دام در اصطلاح »زئونوز« 
می گویند که عامل حدود ۶۰ درصد بیماری هایی است 
که انسان را درگیر می کند و در واقع ۲۵ درصد از مرگ و 
میرها در جهان نیز به علت این بیمارهای مشترک است.«

وی اضافــه کرد: از جنبه بهداشــتی رویکرد شــبکه 
دامپزشــکی، تامین بهداشت عمومی جامعه از طریق 
پیشــگیری و مبارزه با بیماری های مشترک بین انسان 
و دام و نظــارت و کنترل بر مراکز تولید، تهیه و عرضه 
فرآورده های خام دامی از مزرعه تا سفره است؛ در واقع 
اگر نقش دامپزشــکی حذف یا کمرنگ شود سلامت 

جامعه به خطر می افتد.
یک قرن خدمت؛ شروع بکار دامپزشکی هرمزگان 

در سال ۱۳۳۷
مدیرکل دامپزشــکی هرمزگان با اشــاره به تاسیس 
دامپزشکی در ۱۴ مهرماه سال ۱۳۰۳ و در آستانه یکصد 
سالگی آن گفت: شعار امسال این نهاد »یک قرن خدمت« 
بوده که در طول این سال ها موفق به حذف و ریشه کنی 
انواع بیماری های دامی از جمله آبله، شاربن، هاری، پی 
پی آر یا طاعون نوشخوار کننده شده است.فخرآبادی 
ابراز کرد: دامپزشکی استان هرمزگان نیز در سال۱۳۳۷ 
با یک نفر نیز به عنوان پست دامپزشکی زیر نظر اداره 
کل کشاورزی اســتان هرمزگان در بندرعباس شروع 
به کار کرد.در ســال ۱۳۷۸ از وزارت کشــاورزی جدا 
و به وزارت جهاد ســازندگی قبلی ملحق شد؛ در سال 
۱۳۷۹ به وزارت جهاد کشاورزی منتقل شد و نخستین 
تشــکیلات تفضیلی در ســال ۱۳۷۶ زیرنظر سازمان 

دامپزشکی کشور با ۱۵۰ پست سازمانی مصوب شد.
وی یادآورشــد: اداره کل دامپزشکی استان هرمزگان 
در شــرایط فعلی دارای ۱۲ شــبکه دامپزشــکی در 
شهرســتان های تابعه بوده که بــا ۱۵۰ نیروی کارمند 

مشغول به فعالیت است.

۵۴ هزار تنُ فرآورده های شیلاتی
 از هرمزگان صادر شد

        اقتصــاد کیــش -    مدیــرکل 
دامپزشکی هرمزگان گفت: از مهر پارسال 
تا امســال، ۵۴ هزار تنُ انــواع آبزیان و 
فرآورده های شیلاتی تازه و منجمد از این 

استان به خارج از کشور صادر شد.

 

اقتصاد کیش -     رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان گفت: جهاد سازندگی بستر 
بروز استعدادهای زیادی را فراهم کرد.

عباس مویدی در آئین تودیع و معارفه مسئول دفتر نمایندگی ولی فقیه در سازمان جهاد 
کشــاورزی که در سالم اجتماعات این سازمان برگزار شد، اظهار کرد: اوایل انقلاب 
اسلامی نهادهای انقلابی و فرهنگی متعددی در مدل حکمرانی امام خمینی )ره( که 

برگرفته از درک اسلامی بود شکل گرفت که یکی از آن ها جهاد سازندگی بود.
وی، با اشــاره به لقب سنگرسازان بی سنگر به فعالان جهاد سازندگی در دوران دفاع 
مقدس، عنوان کرد: پس از پیروزی انقلاب اسلامی جنگ تحمیلی بر کشور حادث شد 
و حضور جوانان انقلابی در نهادی رسمی و دولتی به نام جهاد سازندگی باعث بروز و 
ظهور استعدادهای زیادی در عرصه های مختلف دفاع مقدس شد یعنی می توان گفت 

که جهاد سازندگی بستر بروز استعدادهای زیادی را فراهم کرد.
رئیس ســازمان جهاد کشاورزی هرمزگان، بیان کرد: از تلاش های ۶ ساله حاج آقای 
شریفی قدردانی می کنم و انصافا اقدامات بسیار بزرگی در دوره مدیریت ایشان رقم 
خورد و به عنوان پدر معنوی سازمان همواره یاور مدیران برای تحقق اهداف سازمانی 

بوده اند.
مویدی، با اشاره به رخ دادن حوادث غیرمترقبه، تشریح کرد: حاج آقا شریفی در مواقع 
بحران مانند تمام کارکنان داخل میدان بودند و تا بهبود اوضاع، منطقه را ترک نمی کردند 
و با تمام توان و فارغ از جایگاهشان در حال خدمت رسانی بودند که نشان از روحیه 

معنوی والای ایشان دارد.
حجت الاسلام روح الله رحمانی مهر، در آئین تودیع و معارفه مسئول دفتر نمایندگی ولی 
فقیه در سازمان جهاد کشاورزی که در سالن اجتماعات این سازمان برگزار شد،  استان 
هرمزگان را یک الگو در برگزاری مراسم های تودیع و معارفه دانست و اظهار کرد: در 
استانی از کشور موردی وجود نداشت که خود مسئول پیگیری جایگزینی نیروی جوان 

به جای خود باشد که این مسئله بسیار قابل تقدیر است.
وی عنوان کرد: یک روز کشور دچار جنگ تحمیلی بود که به خوبی از پس آن بر آمدیم 
و کشورهای دشمن را سر جای خود نشاندیم که نتیجه آن بیداری اسلامی و مستضعفین 
بود چراکه اکنون بسیاری از کشورها در برابر کشورهای غاصب با قدرت های پوشالی 

صف کشیده اند.
مدیرکل دفتر نمایندگی ولی فقیه در وزارت جهاد کشاورزی، دشمن پس از ناکامی از 
جنگ، اقتصاد را هدف قرار داد، بیان کرد: پس از اقتصاد، دشمن به سراغ امنیت غذایی 
کشور رفته است که باید آگاه بود. از اهمیت موضوع همین بس که ۷۰ درصد از بیانات 
مقام معظم رهبری در سخنرانی چندماه گذشته ایشان مربوط به وزارت جهاد کشاورزی 
بود چراکه دشمن تمام تلاش خود را برای به خطر انداختن امنیت غذایی کشور گرفته 
اســت به همین جهت است که تمام ارکان وزارت خانه باید تمام تلاش خود را برای 

تامین امنیت غذایی کشور به کار گیرند.
رحمانی مهر بیان کرد: مسئول نمایندگی ولی فقیه در جهاد استان سرباز نماینده ولی فقیه 
در استان هرمزگان است و تمام مطالبات ایشان را در استان پیگیری کنند و برای حل 

آن ها چاره راه کار ارائه دهند.
رئیس شورای کانون جهادگران جهاد سازندگی استان هرمزگان گفت: حاج آقا شرفی 

دارای روحیه مشارکتی و فعالیت جمعی بودند.
محسن عسکری زاده در آئین تودیع و معارفه مسئول دفتر نمایندگی ولی فقیه در سازمان 
جهاد کشاورزی که در سالن اجتماعات این سازمان برگزار شد، اظهار کرد: حاج آقا 
شرفی برگرفته از شعار و شعور جهاد سازندگی »همه با هم، جهاد سازندگی« دارای 
روحیه مشــارکتی و فعالی جمعی بودند و برای پیشبرد امور اقشار مختلف از جمله 

انجمن ها، کشاورزان، بانوان، دامداران و ... را دخالت می دادند.
وی، با اشاره به خصوصیات مسئول دفتر سابق نمایندگی ولی فقی در سازمان جهاد 
کشاورزی هرمزگان، عنوان کرد: ارتباط مطلوب با عموم مردم و جلب رضایتمندی 
مردم یکی دیگر از ویژگی های مطلوب او بود که باعث ثبت عملکرد بسیار مناسب در 

دوره ۶ ساله مدیریت او بود.
رئیس شورای کانون جهادگران جهاد سازندگی استان هرمزگان افزود: پرهیز از افراط 
و تفریط در مسائل سیاسی از دیگر ویژگی های برتر حاج آقای شرفی است و می توان 
گفت ایشــان همواره در  راه ولایت و امامت گام بر می دارند و به مســائل حاشیه ای 

سیاسی توجه ندارند.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان:

جهاد سازندگی بستر بروز 
استعدادهای زیادی را فراهم کرد

اقتصاد کیش -       فرماندار شهرستان قشم گفت: همزمان با روز روستا آب شیرین کن 
باسعیدو با گستره آب رسانی به ۱۳ روستا با ۱۲ هزار نفر جمعیت وارد مدار تولید و 

آزمایش برای پایدارسازی شبکه آبرسانی شد.
محمد محمدحسینی در بازدید از آب شیرین کن باسعیدو اظهار داشت: آبشیرنکن 
چهار هزار مترمکعبی باسعیدو آب مورد نیاز ۱۳ روستای باسعیدو، دوستکو، کانی، 
مرادی، گوری، درکو، دولاب، کُنار سیاه، تمُ گس، عایشه آباد، سریگ، چاهو شرقی 

و چاهو غربی را تامین خواهد کرد.
وی با بیان اینکه ۱۲ هزار نفر از جامعه روستایی شهرستان قشم در این ۱۳ روستای 
غربی ســکونت دارند، افزود: عملیات احداث آب شیرینکن باسعیدو با سرمایه 
گذاری شرکت مدیریت تانا انرژی و سرمایه پذیری شرکت آب و فاضلاب استان 
هرمزگان آغاز و با تسهیل گری استاندار هرمزگان در سطوح ملی و استانی از امروز 

وارد مدار تولید شد.
فرماندار شهرستان قشم تصریح کرد: مراحل نهایی آزمایش های لوله و اتصالات این 
آب شیرین کن به منظور پایداری شبکه توزیع در حال توزیع است و هم اینکپایش و 

رفع نقص از روستای باسعیدو تا روستای گوری انجام شده است.
محمدحسینی ادامه داد: سیاست دولت مردمی بر معطل نگاه نداشتن بهره برداری از 
طرح های خاتمه یافته تا مناسبت های خاص است و در همین راستا آب شیرینکن 
باسعیدو توسط مردم روستاهای هدفی که از مرحله آزمایش عبور کرده اند در حال 

بهره برداری است.
فرماندار شهرســتان قشم خاطرنشــان کرد: در آینده ای نزدیک با اتمام مراحل 
ارزیابی شــبکه تولید و توزیع این آب شیرینکن به طور کامل مورد بهره برداری 
قرار خواهد کرد و ۱۲ هزار نفر مردم ســاکن در ۱۳ روســتای غرب قشم از آن 

بهره مند خواهند شد.

آب شیرین کن باسعیدو وارد مدار تولید شد

اقتصــاد کیش -   مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان گفت: مرحله  نخســت 
تخصیص اراضی مورد نیاز احداث بندر جدید لنگه به مساحت ۲۰۰ هکتار آغاز شد.

مرتضی سالاری در جمع خبرنگاران اظهارکرد: با پیگیری ها و دستور استاندار استان 
و همکاری همه نهادهای مربوطه مرحله نخست تخصیص اراضی مورد نیاز احداث 
بندر جدید لنگه به مساحت ۲۰۰ هکتار آغاز و با این طرح پروژه مطالعه احداث بندر 

جدید لنگه سرعت گرفته است.
وی ادامه داد: با توجه به محصور شدن مجتمع بندری بندرلنگه در درون شهر و نبود 
امکان توسعه فیزیکی پسکرانه بندر، به منظور ارتقاء جایگاه بندرلنگه در حوزه ترانزیت و 
صادرات و پاسخگویی به تقاضای حمل دریایی از این بندر، از تیرماه سال جاری مطالعه 
امکان سنجی و جانمایی بندر جدید لنگه آغاز شده که تا کنون با پیشرف ۶۰ درصدی 
همراه بوده است. مدیر بنادر غرب استان افزود: بندرجدید لنگه با عمق آب ۱۲ متر و در 
پسکرانه ای به وسعت ۷۰۰ هکتار قادر به پذیرش کشتی های اقیانوس پیما با ظرفیت 
بارگیری ۵۰ هزار تن خواهد بود که نقش اساسی در توسعه دریامحور و ایجاد اشتغال 

پایدار در شهرستان بندرلنگه و غرب استان هرمزگان دارد. 

مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان خبر داد:

آغاز مرحله نخست تخصیص اراضی 
مورد نیاز احداث بندر جدید لنگه

اقتصاد کیش -    مدیرکل اموال تملیکی هرمزگان با جبهه خواندن بندرهای این استان 
برای ســازما اموال تملیکی، گفت: سه بندر شهید رجایی،  باهنر و بندرلنگه با تلاش 

شبانه روزی کارکنان این اداره کل درحال خالی شدن از کالاهای متروکه هستند.
محمد مخبر معاون اول رییس جمهور ۱۶ شهریورماه جاری درپی گزارشاتی درباره 
ایستایی بیش از ۲۵ هزار کانتینر حاوی کالاهای وارداتی مختلف در گمرکات شهید 
رجایی و شهید باهنر با همراهی وزیر جهادکشاورزی، رییس کل گمرک ایران، استاندار 
هرمزگان، معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت و برخی مدیران مربوط در ســفری 
چند ساعته عازم بندرعباس شد و با حضور در اسکله بندر شهید رجایی و بخش های 
مختلف گمرکات این بندرگاه، گزارش های واصله را از نزدیک مورد بررسی قرار داد.

همچنین در تاریخ ۱۸ شــهریورماه جاری نیز دستورر برای تعیین تکلیف یک روزه 
کالاهای رسوبی گمرکات به ویژه بندر شهید رجایی به رییس سازمان استاندارد و رییس 
سازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی و رییس سازمان توسعه و تجارت ماموریت 
داد برنامه ریزی لازم را برای ترخیص کالاهای رسوبی از گمرکات شهید باهنر و شهید 

رجایی انجام دهند.
طبق اعلام مدیرکل اموال تملیکی استان هرمزگان، ۱۰ هزار کانتینر بلاتکلیف و متروکه 
در بندر شــهید رجایی وجود دارد که ســه هزار کانتینر آن متعلق به قبل از سال ۱۴۰۰ 
بوده که درحال پالایش برای تعیین تکلیف آن ها با کمک سایر سازمان های همجوار 

و استان ها است.
مهدی فتحی اظهار کرد: این کالاها پس از خروج از بندرها برای مزایده آماده می شوند. 
وی ادامه داد: تا کنون افزون بر ۱۵۰ قبض انبار غله و ۲۶۰ کانتینر کالا از بندر شهید رجایی 
از بندر شــهید رجایی خارج شده و افزون بر ۲۰۰ کانتینر کالای متروکه به واحدهای 

تولیدی داده شده است.
مدیرکل اموال تملیکی هرمزگان اشاره کرد:  ۶۰ درصد مالای متروکه شهید باهنر خارج 
و یا درحال خارج شــدن اســت و پیش بینی می شود تا اوایل آبان بندر شهید باهنر از 

کالاهای متروکه خالی شود.
وی تصریح کرد: کالاها پس از انجام مراحل تشریفات قانونی در مزایده مطرح می شود 
و اشخصاص حقیقی و حقوقی می توانند با شرکت در مزایده از آن ها بازدید داشته و 

درصورت امکان خریداری کنند.

مدیرکل اموال تملیکی هرمزگان:

سه بندرِ هرمزگان در حال پاکسازی 
از کالاهای متروکه می باشد

اقتصاد کیش -   مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان از کشــف سازه دریایی بدون 
مجوز در محدوده روستای زیارت سیریک خبر داد.

حسین عباس نژاد در جمع خبرنگاران اظهار کرد: بر اساس بازدید ادواری تیم نظارت بر 
ساخت و سازهای دریایی، سازه بدون مجوز شامل دستک توده سنگی در شرق استان 

در محدوده روستای زیارت شهرستان سیریک کشف شد.
وی ادامه داد: با وجود مکاتبات متعدد با شرکت مجری طرح مستقر در این شهرستان 
و همچنین شرکت آب و فاضلاب استان و اعلام ضرورت دریافت مجوز تاسیس و 
ساخت براساس قوانین مربوطه و تمام راهنمایی های لازم برای معرفی شرکت به ادارات 
موازی استان شامل حفاظت محیط زیست، منابع طبیعی و آب منطقه متاسفانه شرکت 
یاد شده بدون دریافت مجوزهای لازم اقدام به ساخت دستک توده سنگی کرده است.

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان با بیان اینکه تکالیف قانونی، سازمان بنادر را ملزم 
کرده تا به عنوان مرجع دریایی کشور بر وضعیت سازه های ساخته شده در دریاها و 
رودخانه های قابل کشتیرانی به لحاظ تخصصی نظارت کند، خاطرنشان کرد: اداره کل 
بنادر استان بنا به حق قانونی خود موضوع را تا حصول نتیجه از طریق مراجع قضایی 

پیگیری خواهد کرد.

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان خبرداد:

کشف سازه دریایی در محدوده 
روستای زیارت سیریک

اقتصاد کیش -     اســتاندار هرمزگان با اشــاره به واردات ورق های آلومینیومی مورد 
نیاز شــناورهای مســافربری گفت: برای جلوگیری از واردات، در صورت تقاضای 
سرمایه گذاران، تسهلات لازم جهت ساخت تولید ورق های آلومینیومی مورد نیاز در 

شناورسازی اعطا می شود.
مهدی دوستی در هشتاد و دومین نشست شورای گفت  وگوی دولت و بخش خصوصی 
در استان، در بررسی توان داخلی تامین شناورهای مسافری، افزود: یکی از علل قیمت 

بالای شناورهای داخلی، واردات برخی تجهیزات شناورها از خارج کشور است .
وی با اشاره به اینکه مشکل اصلی شناورسازی در تامین قطعات مورد نیاز است، بیان 
کرد: مواد اولیه برای تولید آلومینیوم با گِرید مورد نیاز، در استان هرمزگان وجود دارد و 
باتوجه به مزیت های نسبی کشور می توانیم با ارائه تسهیلات این ورق ها را ارزان تر از 
کشورهای خارجی تولید کنیم. نماینده عالی دولت در استان هرمزگان خاطرنشان کرد: 
در این راستا آمادگی داریم تا ۷۰ درصد اعتبار مورد نیاز برای راه اندازی صنعت تولید 

ورق های آلمینیومی موردنیاز شناورسازی تسهیلات دهیم.
دوستی با تاکید بر لزوم بررسی دقیق برای ایجاد امکان تولید ورق های آلومینیومی مورد 
نیاز شناورسازی مسافربری و تعریف طرح سرمایه گذاری برای آن، اظهار کرد: لازم 
است به سمت تولید ورق های آلومینیومی مورد نیاز شناورهای مسافری با هدف رقابت 
بین المللی برویم.وی قیمت گذاری بلیط شناورها را یکی از چالش های استان دانست 

و گفت: لازم است تمام متغیرها در این حوزه بررسی شود تا به مدل مطلوبی برسیم
استقرار نماینده بانک مرکزی در هرمزگان

رییس شورای گفت  وگوی دولت و بخش خصوصی استان هرمزگان در ادامه ضمن 
بررسی درخواست نمایندگان بخش خصوصی در رابطه با استقرار نماینده تام الاختیار 
بانک مرکزی در استان، گفت: بانک مرکزی شورای هماهنگی بانک ها را به عنوان نماینده 

خود در استان می شناسد اما این شورا پوشانندگی کامل را بین بانک های استان ندارد.
وی ادامه داد: بسیاری از بانک ها عضو شورای هماهنگی بانک های استان نیستند، بر 
همین اساس ضرورت دارد یک نمایندگی از بانک مرکزی با اختیارات کامل در استان 

مستقر شود.
وی افزود: برای این مهم باید دید کدام استان ها تاکنون توانسته اند نمایندگی بانک  مرکزی 
را تاسیس کنند تا ما نیز با استناد به آن پیگیری حضور نماینده بانک مرکزی با اختیارات 

لازم را انجام دهیم.
استاندار هرمزگان تاکیدکرد: بانک مرکزی بخشنامه ای در بحث پذیرش اعلان نظریه 
گمرک در زمینه وزن کالا ابلاغ کرده اما بانک های عامل در اجرای این بخشنامه کوتاهی 
می کنند، از این رو اگر بخشــنامه بانک مرکزی به صورت دقیق اجرایی شود دغدغه 

تاجران و بازرگانان استان حل خواهد شد.
دوستی ابراز کرد: برای افزایش سقف مغایرت وزن کالا از سه درصد به پنج درصد نیز 

مکاتبه ای با بانک مرکزی انجام خواهد شد.

استاندارهرمزگان:

تسهیلاتِ تولید ورق های آلومینیومی 
مورد نیاز در شناورسازی اعطا می شود


